



## Referat styremøte Skatval skilag 3. april 24

<http://www.skatvalskilag.no>

**Sted:** Skihytta i Klempen  
**Dato:** onsdag 3.4.24 kl 18.00 (starter med utvalgslederne)  
**Tilstede:** Geir Aspenes, Bente Bakken, Gunn Fornes, Elin Kolden, Ståle Dullum og Pål Martin Daling.  
Utvalgslederne Kyrre Kraft, Bård Fleischer og Jon Erik Hallan møtte til første del av møtet der vi hovedsakelig snakket om sak 32/24.

**Fraværende:** Sven Otto Kråkvik

**Møtedatoer:** Møtene avholdes som hovedregel kl 19:00 i Klempen. Møter våren 2024:

- Søndag 14. april - sesongavslutning
- Onsdag 15. mai
- Onsdag 12. juni

---

### 28/24 Godkjenning av referat etter forrige møte 13. mars 2024

Referatet lagt ut på <http://www.skatvalskilag.no/moetereferater>

**Beslutning:**  
Godkjennes

### 29/24 Konstituering av nytt styre

Gjennomgang av klubbhåndboka med vedlegg i etterkant av årsmøtet. Fokus på roller og oppgaver utover i 2024. Klubbhåndboka med vedlegg finner dere her:

<http://www.skatvalskilag.no/klubbhandbok>

J.fr. punkt 5.5.7 Fordeling av oppgaver ved konstituering av nytt styret, så skal oppgavene under fordeles på medlemmer i styret når nytt styre konstitueres etter årsmøte. Under ser dere hvordan rollene har vært fordelt i 2023-24:

- Medlemskontakt med ansvar for ajourføre skilagets medlemsregister – **Gunn Fornes**
- Overordnet ansvarlig for skilagets maskinpark – **Bente Bakken**
- styrets kontaktperson i hoppvalget – **Pål Martin Daling**
- styrets kontaktperson i skiskytterutvalget – **Geir Aspenes**
- styrets kontaktperson i langrennsutvalget – **Ståle Dullum**
- skilagets styremedlemmer i allidretten – **Einar Wangberg og Geir Aspenes**
- styrets kontaktperson i trimutvalget – **Elin Kolden**
- styrets kontaktperson i kiosk- og hyttekomiteén – **Geir Aspenes**
- skilagets webansvarlige – **Pål Martin Daling og Elin Kolden fra styret (Ketil Lie er ekspert)**
- skilagets utsending til idrettsrådet - **fra styret deltar Geir Aspenes, Bente er vara**
- Representant generalforsamlingen Selbuskogen skisenter: **fra styret deltar Geir Aspenes, Bente er vara**
- Telenorkarusellen – styrets kontaktperson – **Pål Martin Daling**
- ansvarlig for at idrettsforbundets bestemmelser om barneidrett følges – **Pål Martin Daling**
- overordnet ansvarlig for felles sesongavslutning/start – **Geir Aspenes/Pål Martin**

### Notater/kommentarer:

Listen over gjennomgått. Trolig ikke behov for store endringer da det ikke er endringer i styresammensetningen. Ståle tar et spesielt ansvar for å utrede litt mer omkring snøproduksjonsutstyr i løpet av 2024.



## Skatval skilag – Styremøte

<http://www.skatvalskilag.no>

### **Beslutning:**

Rollene gjennomgått og fordelt som listen over viser.

Ståle tar et spesielt ansvar for å utrede litt mer omkring snøproduksjonsutstyr i løpet av 2024.

J.fr. punkt 7 i handlingsplan. Samhandling med utvalgene skal tillegges større vekt enn tidligere.

### **30/24 Gjennomgang årshjul (fast punkt)**

Årshjulet finner dere som vedlegg 2 i klubbhåndboka:

<http://www.skatvalskilag.no/klubbhandbok>

### **Notater/kommentarer:**

### **Beslutning:**

Følg opp punktene i årshjulet.

### **31/24 Økonomi – status**

**På kto pr 2.april 2024 kr 655 415.-**

#### **Inntekter:**

Medlemskontingent: kr 4 297.-

Faste sponsorinntekter: kr 21 000.-

Kiosk telenorkarusell (?) og Edsåsdalen 2023: kr 13 338.-

**SUM inntekter: kr 38 635.-**

#### **Utgifter:**

Kostnader egne arrangement: kr 2 758.-

Strøm: kr 8 312.-

Leie hall: kr 1 085.-

Datakommunikasjon: kr 197.-

Porto: kr 135.-

Startkontingent: kr 5 715.-

Forsikring: kr 3 296.-

**SUM utgifter: kr 21 498.-**

### **Notater/kommentarer:**

### **Beslutning:**

Tatt til etterretning.



## Skatval skilag – Styremøte

<http://www.skatvalskilag.no>

### 32/24 Møte med utvalgene

Evaluering av sesongen som har vært og planlegging/diskusjon om veien videre.

#### Notater/kommentarer:

Langrenn: Har gjennomført tradisjonelt opplegg med barmarkstreninger, Telenorkarusell og Dalførekarusuller. Opplever dalende deltagelse på dalførekarusellen. Har hatt ansvaret for premieutdeling etter Dalførekarusellen. Har hatt noe samtrening i hallen med hopp. Ikke vært noe felles treninger på tvers i dalføret.

Skiskyting: Barmark som tidligere i to grupper. Familie samling i Sverige. Arrangert ett renn. Hva ønsker utøverne fremover? Burde hatt en prat med foreldregruppen for å gi best mulig tilbud ut fra foreldre og utøvere sine ønsker. Har vært fellestreninger med Stjørdalsblink ski i forhold til skitreningbiten.

Hopp: Treningsarenaen er fra K4 til VM bakken i Trondheim. Koblet mye på aktivitet i regi kretsen, der er det mye fokus på å bygge lag. Mye fokus på å bygge tilbud til de som er med. I skilaget har vi trolig et potensiale til å få mye mer «drive». Vi bør klare å prioritere og lage snø til hoppbakker, skileikeområdet og en kort langrennsrunde rundt stadion. Som lag må vi klare å være bedre koordinert på utstysfronten og til felles innsats som lag. Vi må ut å fortelle hva vi driver med. Spesielt innen skiskyting og hopp har vi ett ekstra ansvar.

#### Kommentarer:

Vi har mye potensiale i skilaget som vi totalt sett ikke får ut. Vi kunne lykkes bedre med samkjøring og koordinering mellom de ulike utvalgene, styret, foreldre osv.

Klubben burde f.eks. ha arrangert klubbrenn for å ufarliggjøre deltagelse på ulike renn.

Hvordan klarer vi bedre å bidra på tvers av de ulike greinene?

Vi må revitalisere «dugnadslista». Vi må bli tydeligere på å sette ansvarlige for arrangement og del oppgaver. Sortere lista på foreldre med aktive barn og øvrige. Kommunisere tydeligere ut hva som forventes av bidrag.

Utvalgslederne utfordres på samkjøring/planlegging av kommende sesong. Utfordrer også til å få innspill fra utøver og foreldre hva som ønskes osv.

Hvordan kan vi bedre rekruttere til hopp og skiskyting fra hele Stjørdalsområdet?

Utvalgene bør være tettere koblet på arbeidet som foregår i styret. Dette for å sikre god samhandling.

Kyrre tar ansvar for å koordinere møte med de øvrige utvalgslederne.

#### Beslutning:

Nytt møte i august. Det er flere punkter i diskusjonen over som må følges opp.

### 33/24 Eventuell hederspris/ærespris til utdeling ved sesongavslutningen

Ingen offentlig saksinformasjon.

#### Notater/kommentarer:

Saken er diskutert

#### Beslutning:

Ingen offentlig beslutning.



## Skatval skilag – Styremøte

<http://www.skatvalskilag.no>

### **34/24 Gjennomgang av utestående tiltak, ref. tiltakslisten**

Listen går igjennom og kommenteres under hvert punkt.

**Notater/kommentarer:**

**Beslutning:**

Listen gjennomgått og kommentert

### **35/24 Eventuelt**

Ingen saker.



## Skatval skilag – Styremøte

<http://www.skatvalskilag.no>

### Tiltakslista:

Sak	Dato	Beskrivelse
25/24	13.03	<b>Sesong avslutning</b> Planlagt til 7. april. Samfunnshuset er bestilt til ettermiddag/kveld. Men det spørres om vi bør flytte dag da det er noen utøvere på Norgescup i skiskyting den helga. Er det ett alternativ å flytte til den 14. april. Vi må få inn data på evt. utøverpriser. Arbeidsgruppe/organisering av selve arrangementet.  <b>Notater/kommentarer:</b>  <b>Beslutning:</b> Forsøker å flytte sesongavslutningen til den 14. april. Geir begynner å hente inn data om resultat.
	03.04	Avslutningen blir 14. april på samfunnshuset. Pål Martin holder litt i «trådene» Samles inn bilder for fremvisning. Spørsmål om vi skal markere 90 årsjubileum.
21/24	13.3	<b>J.fr sak 13/24 Tiltaksplan 2024-25 og sak 6a fra årsmøtet – tiltaksplan</b> Følg opp punkter fra tiltaksplanen; snøproduksjonsutstyr og innkjøp av GPS til bruk i Klempen.
	03.04	Ståle tar et spesielt ansvar for dette punktet fremover.
11/24	14.2	<b>Vurdere om man kan støtte med mer midler til både kompetanse og aktivitet</b> I tiltaksplanen for inneværende periode sa vi følgende i pkt 7 under sportslige aktiviteter: «Vurdere om man kan støtte med mer midler til både kompetanse og aktivitet.»  Kompetanse og aktivitet, må kanskje være rettet mot de som er aktive på trenersiden eller støtteapparat i styre og stell. Vi må kanskje se behovet for flere og yngre trenere etter hvert, selv om vi er veldig godt fornøyd med de som fyller disse rollene i dag.  <b>Notater/kommentarer:</b> Foreslår en egen post i budsjettet som settes av til kompetanseheving.  <b>Beslutning:</b> Synliggjøre mulighetene for kompetanseheving som vil ligge i budsjettet
	03.04	Ikke gjennomgått
	13.3	Ikke gjennomgått.
05/24	17.1	<b>Orientering etter møte om «Skisprell» på Selbuskogen 17. mars 2024</b> Pål Martin deltok på møte om planlegging av «Skisprell» som er en slags videreføring/videreutvikling av Barne OL som sist ble arrangert i 2019. Dette arrangementet planlegges til søndag 17. mars. Her må vi i skilaget bidra med 6-8 personer på dugnad. Jeg har signalisert at vi kan ta ansvar for å bemanne skiskyting slik vi har gjort under barne OL.



## Skatval skilag – Styremøte

<http://www.skatvalskilag.no>

Sak	Dato	Beskrivelse
		<b>Notater/kommentarer:</b>  <b>Forslag beslutning:</b> Tatt til etterretning – Vi er positive til arrangementet. Vi må stille med dugnadsfolk.
	<b>03.04</b>	Pål Martin må be om faktura på de 1 000 kronene vi skal bidra med.
	<b>13.3</b>	Har vært nytt møte. Vi må bidra med 1 000 til 2000 kr til arrangementet, evt skaffe sponsor. Vi må ha 6 stk til å hjelpe til. 4 våpen.
	<b>14.2</b>	Ikke gjennomgått
<b>78/23</b>	<b>12.12</b>	<b>Driftsansvar skitau mm</b> J.fr sak 74/23 på forrige styremøte tas denne saken opp på nytt.  Karl Johan har meddelt at han ikke ønsker å ha driftsansvar i Klempen fra årsskiftet (Dette er knyttet til hopp) Det vil si at vi må ha på plass en ny ansvarlig for drift av skitau fra årsskiftet. Det er flere som er opplært til å «kjøre» tauet.  På styremøtet den 6. des. kom følgende momenter frem; « <i>Dette må diskuteres nærmere med hopputvalget for å finne en løsning. Vi må kartlegge hva oppgaven innebærer samt diskutere hvem som kan ta på seg ansvaret/bli kurset.</i> » Det ble fattet følgende vedtak: « <i>Styreleder følger opp nærmere med leder hopputvalg med formål å finne en løsning.</i> »  <b>Notater/kommentarer:</b>  <b>Beslutning:</b>
	<b>03.04</b>	Bård har tatt på seg dette ansvaret. Saken avsluttes.
	<b>13.3</b>	Ikke gjennomgått
	<b>14.2</b>	Det skal arrangeres et kurs i regi kretsen den 2. mars. Bård stiller men det skulle gjerne vært en person til. Ikke gjennomgått på møtet.
	<b>17.01</b>	Bård har dialog med skikretsen angående denne utfordringen. Kanskje kan en person ta på ansvaret for flere anlegg.
<b>79/23</b>	<b>12.12</b>	<b>Skiavisa</b> Viser til sak som kom opp som eventuelt (76/23 a) på forrige møte og tar den opp til ny diskusjon. Følgende ble skrevet i referatet fra forrige møtet: « <i>Viser til e-poster videresendt fra Geir og Elin i dag den 6. des. med orientering om arbeidet med skiavisa. De har klart å skaffe noe sponsormidler, men skulle gjerne hatt flere sponsorer. Det er en risiko at prosjektet ikke blir fullfinansiert. Det mangler pr i dag ca 24 500,- Det er dermed behov for en avklaring på veien videre.</i> <i>Vi har litt manglende kunnskap og oversikt i styremøtet. Så vi tar et par dager og skaffer oss oversikt. Også prøver vi å få til et kort styremøte på Teams for å gi en skikkelig tilbakemelding.</i> »



## Skatval skilag – Styremøte

<http://www.skatvalskilag.no>

Sak	Dato	Beskrivelse
		<b>Notater/kommentarer:</b>  <b>Beslutning:</b> Skilaget er innstilt på å dekke 10000 for å gi ut skiavisa. Det betyr at resterende må finansieres av andre.
	03.04	Els har startet sondering for evt. utgivelse av skiavis. En forutsetning er at man klarer å skaffe sponsorer etc.
	13.3	Ikke gjennomgått
	14.2	Skiavisa kom ut i dag. Ser veldig bra ut.
	17.01	Arbeidet går sin gang.
80/23	12.12	<b>Allidrett</b> Viser til sak som kom opp som eventuelt (76/23 b) på forrige møte og tar den opp til ny diskusjon. Følgende ble skrevet i referatet fra forrige møtet: <i>«Viser til e-post videresendt av Pål Martin fra Einar Wangberg i dag den 6. des. Klubbhåndbøkene for IL Fram og Skatval skilag har noe ulik omtale av Allidretten. Klubbhåndboka til IL Fram skal nå justeres og det er en diskusjon omkring forutsetningene for Allidrett og hvordan særiddrettene skal innrette seg i forhold til sesong eller ikke sesong. Det er viktig for styret i Skatval skilag at allidretten og særiddrettene innretter seg etter anbefalingene fra Norges idrettsforbund angående barneidrett. Pål Martin ser litt nærmere på tematikken og vi løfter diskusjonen inn i Teams-møte. Vi prøver å få til et Teams møte tirsdag 12. des. kl 20.30»</i>  J.fr. e-post videresendt fra Einar Wangberg med vedlegg av arbeidsdokument knyttet til justert klubbhåndbok for IL Fram har Pål Martin sett litt nærmere på det som foreslås. Vi må holde fast på at særiddrettene skal tilstrebe å følge sine hovedsesonger, dette må gjenspeile seg for de som er i aldersgruppen for allidrett. Vi ser også at det kan være behov for noe flytende overganger/overlapp mellom sesongene. I skilaget er det kanskje spesielt hoppaktiviteten som kan utfordre gjeldende føringer i forhold til allidrett. Med plastbakker og dårlige snøforhold på vinteren kan vi se at sommerhopping er et godt tilbud, men vi er da utenfor sesong. Imidlertid har hoppgruppa etablert et samarbeid med allidretten som sikkert kan utvikles nærmere til alles fordel.  <b>Notater/kommentarer:</b> for lagene har et godt fungerende samarbeid om allidrett en økonomisk side ved aktivitetstilskudd.  <b>Beslutning:</b> Viktig at intensjonen bak allidrett blir ivaretatt. Skilagets representant(er) i Allidretten gis fullmakt til å fremme våre synspunkt inn i kommende arbeidsmøter med revidert klubbhåndbok for IL Fram og Skatval skilag. Det skal være et samarbeid mellom klubbene. Det er særlig viktig å ivareta bredden og sesonger i de yngste årsklassene.
	03.04	Ikke noe nytt. Pågår fortsatt et arbeid i allidretten der både IL Fram og vi er involvert.
	13.3	Ikke gjennomgått, men dette er omtalt i forbindelse med forslaget til endringer i



## Skatval skilag – Styremøte

<http://www.skatvalskilag.no>

Sak	Dato	Beskrivelse
		Klubbhåndbok.
	14.2	Ikke gjennomgått
	17.01	Følges opp i forhold til vår klubbhåndbok
81/23	12.12	<b>Orientering etter eiermøte på Selbuskogen den 6.12.23</b> Geir deltok på eiermøte på Selbuskogen og orienterer kort.  <b>Notater/kommentarer:</b>  Den økonomiske konsekvensen med fordeling av kostnader burde vært drøftet med lagene før regning ble sendt  Noe overraskende at skiskytteranlegget er trukket ut som egen kostnad.  Spørrende til at regning er med moms når avdrag på lån og renter er momsfritt  Forståelse for at lagene må bidra som eier av anlegget.  Kan det være aktuelt å betale ned større beløp på skiskytteranlegget når det først er trukket ut som egen kostnad. Sponsorutvalget bør se på muligheten for salg av sponsorplass på skyteriggen.  <b>Forslag beslutning:</b> Tatt til orientering, kommentarene følges opp.
	03.04	Saken avsluttes.
	13.3	Ikke gjennomgått
	14.2	Ikke gjennomgått
	17.01	Fordelingsnøkkelen for kostnader har blitt noe endret. Vi synes fortsatt det er rart at vi skal betale for investeringen i skiskytteranlegget. Men vi er usikker på hvordan vi evt. skal ta dette videre.
55/23	27.09	<b>Vaffelsalget på Svartkamhytta</b> Bente orienterte.  <b>Notater/kommentarer:</b> Skal organiseringen av salget være en oppgave for styret eller er det et «verv» noen skal ha. Div oppfølging i forhold til drift; transport av varer, tømning av do, vasking etc. Mulig vi skulle hatt oppfølging av salget på Svartkamhytta som et fast verv i skilaget?  <b>Beslutning:</b> Vi forespør noen om ta ansvar på mer fast basis. Geir følger opp ett konkret forslag.
	03.04	Starter siste helg på august. Vi kan prøve å sette opp liste på styremøtet i juni. Foreberede oss med noen eldre lister vi kan plukke av.
	13.3	Ikke gjennomgått





## Skatval skilag – Styremøte

<http://www.skatvalskilag.no>

Sak	Dato	Beskrivelse
	14.2	Ikke gjennomgått
	17.01	Ikke noe nytt
	12.12	
	6.12	Sjekket ut en kandidat uten å få napp.
	15.11	Ikke noe nytt.
	18.10	Ikke noe nytt
26/23	12.04	<p><b>Oppfølging av sak 6b fra årsmøtet; trapp i hoppbakken og ferdigstilling av skileik og skiskytteranlegget</b></p> <p>Teksten under i kursiv er fra årsmøte saken: <i>Det har ikke blitt foretatt låneopptak til investeringene som er gjennomført i 2022. Men skilaget har fått garanti fra Stjørdal kommune samt tilbud om driftskreditt fra Hegra Sparebank på inntil kr 500 000,-</i></p> <p><b>Vedtak:</b> <i>Årsmøtet slutter seg til forslagene til videre oppfølging som skissert i notatet. Styret gis fullmakt til å disponere midler som beskrevet. Det bør også vurderes å gjøre noe med taket over skivene. Det bør vurderes bruk av kunstgress på standplass. Det innebærer kr 138 000 i restmidler til skiskytter arenaen, kr 28 000 i rest til skileikeområdet og kr 50 000 til trapp i hoppbakken. Styret gis fullmakt til låneopptak/etablering av driftskreditt på inntil kr 500 000,- j.fr. bankgaranti, om det av likviditetshensyn skulle bli nødvendig.</i></p> <p>Se også sak 6a fra årsmøtet angående handlingsplan.</p> <p><b>Notater/kommentarer:</b></p> <p><b>Beslutning:</b> Geir tar en prat med John Gunnar. John Gunnar inviteres til styremøte 10. mai.</p>
	03.04	Ikke noe nytt
	13.3	Omtalt i tiltaksplan som skal vedtas av årsmøtet. Intensjon om å få fullført arbeidet i 2024.
	14.2	John Gunnar kom i styremøtet og orienterte. Arbeidet på skistytterstadion sluttføres i 2024 med blant annet asfaltering. Videre utbedring av trappa i hoppbakken vurderes. Skal ordnes kuleløype. Er igjen penger i budsjettet til dette, og det vil bli fulgt opp i 2024.
	17.01	Får en redegjørelse fra John Gunnar på neste styremøte. Geir snakker med han.
	12.12	-
	6.12	Ikke noe nytt
	15.11	Gjenstår asfaltering og arbeid knyttet til det på skiskytterarenaen. Blir fulgt opp til våren. Rister er kommet på plass foran skivene. Dette ble veldig bra.
	18.10	Ikke noe nytt.
	27.09	Ikke noe nytt.
	16.08	Trimtrapp/trapp i hoppbakken blir ferdig medio august. Den blir 40 cm breiere enn tidligere. Kostnad 21 000,- inkl mva. Skileikeområdet er ferdigstilt med kunstgress på sletta. Lagt frem vann. Noe arbeid igjen i kuleløypa samt avsatser i hoppbakke.



## Skatval skilag – Styremøte

<http://www.skatvalskilag.no>

Sak	Dato	Beskrivelse
		Sklisikring foran skiskytterskiver er planlagt med strekkmetall. På standplass vurderes asfalt i et 3 meters belte. Foreløpig estimert kostnad på kr 50 000,- Styret gir fullmakt til John Gunnar for at det kan iverksettes asfaltering så lenge det er innenfor budsjettet til det opprinnelige prosjektet. Det må innhentes tillatelse fra grunneier i forkant. John Gunnar følger også opp i forhold til tippemidler.
	14.06	Ikke noe nytt.
	10.05	John Gunnar følger opp og undersøker litt mer i forhold til skiskytteranlegget, aktuelt med kunstgress på standplass og sklisikring ved skivene. Jobbes med vann til K6. Bli prioritert utskifting av trapp fra hoppkant på K20 og oppover. Bli trolig oppstart før sommeren og slutføring til høsten. Det er håp om at Klempenvennene vil bidra her også. Tror det er mulig å gjennomføre prosjektene innenfor rammene som er satt. Sluttrapporteringen i forhold til forurensning etc. er sendt Stjørdal kommune og blir trolig godkjent.  Styret gir John Gunnar som prosjektleder fullmakter til å disponere midler og ressurser for å få fullført prosjektene innenfor de rammene som er satt av årsmøtet.
66/19	10.09	<b>Avløp fra skihytta</b> <b>Beslutning:</b> Geir tar nærmere kontakt med kontaktperson for «avløpslaget» for å høre nærmere om mulighetene for å koble seg på anlegget og få til en avtale om det. John Gunnar sjekker angående vannmåler som allerede er installert, men ikke registrert i kommunen.
	01.10	Geir har hatt møte med grunneierne i området. Denne dialogen fortsetter med tanke på å finne en løsning. Det gjøres også en henvendelse til kommunen om det kan være aktuelt at kommunen tar over eierskapet til ledningen.
	05.11	Avventer dialog mellom avløpslaget og Stjørdal kommune.
	03.12	Ikke noe nytt.
	14.01	Ikke gjennomgått
	04.02	Ikke noe nytt.
	03.03	Foreløpig ikke noe nytt. Vi har ikke nok til å legge fram dette til årsmøtet. Vi vurderer muligheten for å søke støtte fra handelslaget.
	24.03	Ikke noe nytt
	05.05	Ikke noe nytt. Avventer dialog mellom kommune og avløpslaget. Vi har søkt midler fra Stiftelsen Skatval handelslag.
	09/06	Ikke noe nytt.
	26.08	Ikke noe nytt
	23.09	Ikke gjennomgått
	27.10	Ikke noe nytt
	18.11	Ikke noe nytt
	16.12	Ikke noe nytt
	20.01	Ikke gjennomgått
	17.02	Har vært noe e-post utveksling ang. saken. Kan bli en vedtatt reguleringsplan for det nye boligområdet i løpet av året. I den forbindelse blir det mer avklaringer på vann og avløp som kan berøre ledningen som går forbi her. Oppsitterne kan også



## Skatval skilag – Styremøte

<http://www.skatvalskilag.no>

Sak	Dato	Beskrivelse
		være interessert i å få til en kommunal overtagelse av deler av avløpet. Vi må følge opp med ny søknad til handelslaget. (I 2020 var søknadsfristen 30. april).
	<b>03.03</b>	Ikke gjennomgått
	<b>07.04</b>	Ikke noe nytt. Geir følger opp med søknad til handelslags-stiftelsen
	<b>05.05</b>	Søkt om støtte fra handelslaget.
	<b>09.06</b>	Har fått støtte på kr 100 000 fra handelslaget.
	<b>18.08</b>	Det har vært høring på planen for Arnstadåsen. Den blir trolig vedtatt i høst. Da er det mer grunnlag på plass for å få til en beslutning. Sjekk utbetaling av midlene fra handelslaget.
	<b>15.09</b>	Midlene fra handelslaget kan vi selv bestemme når vi ønsker å få utbetalt. Det må uansett leveres et regnskap som viser at midlene er brukt til formålet, når tiltaket er gjennomført.
	<b>27.10</b>	Ikke gjennomgått.
	<b>17.11</b>	Ikke noe nytt å melde. Venter fortsatt på avklaring i forbindelse med plan for Arnstadåsen.
	<b>08.12</b>	Ikke noe nytt.
	<b>12.01</b>	Ikke noe nytt.
	<b>16.02</b>	Ikke gjennomgått
	<b>16.03</b>	Ikke gjennomgått
	<b>20.04</b>	Ikke gjennomgått
	<b>18.05</b>	«Avløpslaget» har dialog med kommunen. Nærmer seg vedtak på reguleringsplan for Arnstadåsen. Kan bli tydeligere i løpet av året.
	<b>14.06</b>	Ikke noe nytt
	<b>17.08</b>	Ikke gjennomgått.
	<b>14.09</b>	Det har vært et møte med «avløpslaget». Det skal gjennomføres en kartlegging av ledningen for å kartlegge tilstanden etc. Når de har gjort det vil vi få et bilde ang høyde og fall. Det vil bli utarbeidet en rapport. Ikke lenger så opptatt av om kommunen vil overta ledningen eller ikke. Vi må finne ut i hvilken høyde avløpet fra oss må komme.
	<b>19.10</b>	Det kan være hensiktsmessig for oss å vente til våren før en evt. tilkobling. Vi må uansett få aksept av de som eier ledningen før vi kan foreta oss noe. Vi får kr 100 000 fra handelslaget utbetalt nå i høst.
	<b>16.11</b>	Ikke noe nytt.
	<b>7.12</b>	Avventer fysisk arbeid til våren. Aller først må vi ha en avtale med avløpslaget.
	<b>18.01</b>	Ikke gjennomgått
	<b>15.02</b>	Ikke gjennomgått.
	<b>15.03</b>	Ikke gjennomgått
	<b>12.04</b>	Geir tar opp dialogen med avløpslaget. Har snakket med John Erik Hallan om å bidra i forhold til praktisk utførelse.
	<b>10.05</b>	Avløpslaget avklarer om vi får en avtale. Gir de positiv tilbakemelding kan vi ta neste steg.
	<b>14.06</b>	Ikke gjennomgått.
	<b>16.08</b>	Avløpslaget skal ta en beslutning i løpet av august.
	<b>27.09</b>	Har ikke fått noe svar fra avløpslaget.
	<b>18.10</b>	Det har kommet et forslag fra avløpslaget om mulige betingelser for skilagets evt. påkobling. Se e-post fra Geir. Vi er positive til deres oppspill.(Hovedpunktene i e-posten klippet inn under her) Nå må vi gjøre undersøkelser i forhold til om det er praktisk mulig med tanke på høyder etc.



## Skatval skilag – Styremøte

<http://www.skatvalskilag.no>

Sak	Dato	Beskrivelse
		<p>E-post:</p> <p>Vi foreslår at det opprettes et formelt lag med organisasjonsnummer, for å få opprettet en bankkonto. Eivind undersøker muligheten for dette.</p> <p>Forslag om at det settes av 2000,- per «abonnet» i året til kontoen.</p> <p>Eivind og Anette betaler 25.000,- som påkoblingsavgift første året.</p> <p>Utgifter fordeles slik:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>50% tas fra felleskontoen</li><li>50% deles likt på abonnenter ovenfor problemet på fellesledningen.</li></ul> <p>Det har kommet opp forslag om at Eivind blir bestyrer for laget.</p> <p>Det langsiktige målet med laget er at ledningen blir skiftet ut/utbedret og overført til kommunen.</p> <p>Vi foreslår at Skatval Skilag får koble seg på og bli andelseier av ledningen på lik linje med resterende. Dette med visse forutsetninger.</p> <p>*Det må etableres kum/spylepunkt på ledningen hvor Skilaget kobles på.</p> <p>*Skilaget får selv ansvar for at det er mulig å koble seg på.</p> <p>*Skilaget må koste påkoblingen selv.</p> <p>*Skilaget vil selv være ansvarlig for stikkledning/installasjoner inn til skihytta.</p> <p>*Skilaget får oversendt vilkårene for «laget».</p> <p>*Det forventes at skilaget betaler inn en «påkoblingsavgift/engangssum» på 25.000,- til laget.</p> <p>*Det forutsettes at arbeidet blir faglig riktig utført.</p> <p>*Skilaget må selv stå ansvarlig for eventuelle driftsproblemer fra fellesledningen og inn til og med skihytta.</p>
<b>15.11</b>		Ikke gjennomgått
<b>6.12</b>		Ikke noe nytt.
<b>17.01</b>		Følges opp når telen har gått.
<b>14.2</b>		Ikke gjennomgått
<b>13.3</b>		Ikke noe nytt. Gunn sjekker om vi må sette av midler til dette i budsjettet eller ikke. Vi håper å få gjort arbeidet til sommeren. (forutsatt at det lar seg løse)
<b>03.04</b>		Ikke noe nytt.